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Vine a celebrar amb nosaltres aquests cinc anys. 
Estem desitjant continuar oferint-te el millor servei 
amb la mateixa passió i dedicació de sempre.

I això no és tot! Volem donar la benvinguda als 
nous clients amb un detall molt especial.

Perruqueria
ANNAÏS RÍNXOLS

ESTILISTA

676 02 23 55 - C. de Sant Ot, 1 - La Seu d'Urgell

Celebrem 5 anys

30%
DE DESCOMPTE
tot el mes de juny
en tots els nostres serveis 

Gràcies per formar part de 
la nostra història

Parlem amb... 
Anna Sansa, Directora 
del Col·legi La Salle



UNNICANDORRA.COM



Preu: 65 € socis (escola pàdel o 
familiar soci Urban)
75 € no socis 
Descompte: 5% si fas 2 torns o més 
Horari: de 9:00 a 13:00 h 
Edats: de 5 a 16 anys 

Av. Guillem Graell, 54 - La Seu d’Urgell - 973 35 16 82 - urbansportlaseu@gmail.com

6 torns. De l’1 de juliol al 9 d’agost

Inscripcions obertes a la recepció del club 
(únicament presencial)

ESTADES PÀDEL MULTIESPORTIVES ESTIU 2024  

Activitats: pàdel, competicions de pàdel, 
piscina, piscina municipal, altres esports 
de raqueta, activitats dirigides, etc.

PROMO 2 mesos
➜ Quota gym+aadd: 100 €
➜ Quota VIP: 125 €

PROMO 3 mesos
➜ Quota gym+aadd: 136 €
➜ Quota VIP: 163 €

Inscriu-te a partir del 15 de juny i aprofita la promo fins al 31 de juliol!!
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Parlem amb Anna Sansa Call, directora del Col·legi La Salle de la 
Seu d’Urgell des de fa 9 anys i que aquest curs es despedirà com a directora, 
ens explica com ha estat la seva experiència al capdavant del col·legi durant 
tots aquests anys.

sones que han format part 
d'aquesta etapa. Ressaltar el 
claustre de professors que 
tenim a l'escola, que són d'un 
valor humà incalculable, i també 
em quedo amb els nens i nenes, 
que ens ensenyen moltes coses 
i els hauríem d'escoltar més i no 
ho fem.

T’hem preguntat pel millor 
record i, inevitablement, t’hem 
de preguntar pel pitjor...

Sens dubte l'època de la covid, 
que va ser molt dur per a 
tothom. En aquell moment d'in-
certesa, estar al capdavant i 
haver de prendre decisions 
sense saber com aniria la cosa 
l'endemà com qui diu, va ser una 
experiència molt difícil. Anava 
tot sobre la marxa i havíem de 
decidir coses importants per als 
800 alumnes i les seves respec-
tives famílies en qüestió de 
minuts. 

Un altre moment molt dur va ser 
l’1 d'octubre de 2017 amb el 
tema del referèndum per a la 
independència de Catalunya.

Com valores la teva etapa com 
a directora del Col·legi La Salle?

Bé, han estat 9 anys a la direcció 
tot i que en porto ja 18 a l'escola 
en general. Han estat 9 anys 
bastant durs, però la valoració 
com a directora és molt positiva 
perquè he tingut l'oportunitat de 
dirigir l'escola on he estat 
sempre com a alumna i després 
com a treballadora. He fet de 
monitora de menjador, substitu-
cions a la llar d'infants, de pro-
fessora de música infantil, de 
professora d'anglès a primària, 
que, per cert, és la meva especia-
litat; després vaig ser cap d'estu-
dis dos anys a primària i poste-
riorment ja va venir la direcció. 
És a dir, he passat pràcticament 
per tot el que jo podia fer segons 
la meva titulació. Ha estat un 
aprenentatge constant, primer 
com a persona, i també com a 
alumna i com a professional, en 
tots els aspectes. He après a 
gestionar moltes coses sobre la 
marxa, a planificar el què era 
més adequat per l'escola, a em-
prendre projectes, etc. Penso 
que ha estat una etapa molt po-
sitiva a nivell professional i 
m'agradaria pensar que per l'es-
cola també hagi estat una bona 
etapa i, sobretot, pels alumnes i 
companys. He fet la meva feina 
al capdavant de l'escola per vo-
cació, perquè crec que si no tens 
vocació no pots dedicar-t’hi.

T’havies imaginat que la teva 
etapa seria com finalment ha 
transcorregut al principi d’exer-
cir com a directora?

No m'esperava que fos tan dur 
(riu) ni que patís tant perquè evi-
dentment saps on et poses i 
saps que no serà fàcil, però im-
plica molt el com siguis o com et 

prenguis les coses. Jo em consi-
dero una persona molt patidora i 
és una feina on es treballa amb i 
per les persones, la qual cosa fa 
que t'impliquis més. És treballar 
pels alumnes que tens, per les 
seves famílies, amb les seves di-
ferents situacions... així que pa-
teixes molt perquè vius moltes 
situacions i casuístiques dife-
rents. Ha estat molt intens, si ho 
puc definir amb una paraula 
seria aquesta, intens.

Què és el més positiu de la teva 
etapa o la cosa que trobaràs a 
faltar més quan acabi aquest 
curs i ja no siguis directora?

Les persones que han format 
part d'aquesta etapa. És el millor 
que m'emporto, el contacte amb 
la gent et fa créixer, et fa millorar, 
aprendre, plantejar-te situacions, 
ser més autocrític, etc. En defini-
tiva, et fa ser millor com a perso-
na. Sí que és veritat que a través 
de la formació aprens molt, al 
llarg del dia a dia aprens molt, 
però amb el contacte amb la 
gent és on aprens més. Per tant, 
em quedo amb totes les per- 
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Nosaltres, des de l'escola cristia-
na i amb valors que represen-
tem, sempre que hi ha algun inci-
dent de tipus social, fem un acte 
de reflexió amb els nostres 
alumnes, com es fa quan passa 
qualsevol incident violent en 
l'àmbit internacional o, com en 
aquest cas, a escala nacional. 
També ho vam fer per exemple 
quan hi va haver els atemptats a 
París.
 
Doncs amb l’1 d'octubre de 2017 
vam fer el mateix, vam llegir un 
manifest en contra de la violèn-
cia. A nivell d'institució a totes 
les escoles de La Salle Catalunya 
se'ns va fer arribar un comunicat 
perquè llegíssim un manifest en 
contra de la violència i en el 
nostre cas el vam llegir al pati 
davant de tots els nostres alum-
nes i vam posar la cançó 'Imagi-
ne' de John Lennon.

A una família de l’escola els va 
semblar erròniament (i així es va 
demostrar) que amb la lectura 
del text s’incitava a l’odi i ho va 
denunciar. En aquella època es 
va treure tot de context i va ser 
molt greu que es polititzés l’es-
cola. L'únic que es buscava amb 
la lectura del manifest és que als 
alumnes se'ls ha d'ensenyar i 
guiar cap a la no violència, ja que 
tota violència, sigui pel que sigui, 
està injustificada.

Però t'he de dir que tant a l'època 
de la covid com a la de l'1 octu-
bre vaig aprendre molt i el millor 
de tot va ser veure que tant tot 
l'equip docent com les famílies 
de l'escola em van fer costat. Tot 
el seu suport em va fer agafar 
forces i em van fer veure que tot 
allò no podia acabar malament, 
com així va ser. Va ser un suport 
que mai oblidaré, em va emocio-
nar moltíssim.

Com t’agradaria que es recor-
dés la teva etapa com a direc-
tora?

Bé, a nivell personal no m'agra-
daria que se'm recordés de cap 

manera especial, però sí que 
m'agradaria que es posés en 
valor els projectes que hem en-
gegat en aquesta etapa. Tot ho 
hem fet en pro de millorar els 
espais de l'escola i l'aprenentat-
ge dels alumnes. Evidentment, hi 
ha hagut vegades que m'he equi-
vocat o no he pres la millor deci-
sió. En aquest aspecte aprofito 
per demanar disculpes si alguna 
vegada he fet alguna cosa que a 
algú li hagi molestat o no li ha 
semblat bé. La meva prioritat 
han estat els alumnes i tot el que 
he fet, absolutament tot, ha estat 
pensant en ells. El que no 
m'agradaria que quedés en l'oblit 
és l'esforç que ha fet tot el claus-
tre de professors durant aquesta 
etapa i tot l'esforç que s'ha fet 
perquè l'escola millori pel que fa 
a l'aprenentatge i a nivell de ser-
veis i d'espais.

Quin és o quins són els projec-
tes iniciats en aquesta etapa 
del qual n’estiguis més orgullo-
sa?

Un és haver pogut engegar el 
Suport Intensiu a l'Educació In-
clusiva (SIEI). És un servei que 
podem oferir per atendre als 
nens i nenes que tenen algun 
tipus de necessitat educativa es-
pecial. Vam començar amb 
aquest projecte l'any 2015, just 
quan vaig començar a la direc-
ció. El fet de poder atendre als 
alumnes que tenen alguna difi-
cultat d'una manera dinàmica i 
intensiva és un benefici per al 
seu dia a dia que valorem moltís-
sim perquè poden aprendre igual 
que la resta d'alumnes dintre de 
les seves possibilitats. Dintre 
d'aquest SIEI també podem 
afegir el treball que hem realitzat 
amb la robòtica social, que grà-
cies a una empresa que es diu 
Antoni Miquel Linde i la seva 
aportació, ens ha donat un robot, 
vam poder engegar un projecte 
molt 'xulo' que ha derivat amb 
una tesi doctoral d'una alumna 
de la universitat del Campus La 
Salle i amb un projecte del Minis-
terio de Ciencia y Educación que 

ens han donat per investigació, 
com el treball amb la robòtica 
pot millorar l'aprenentatge dels 
nens i nenes amb trastorns d'es-
pectre autista.

Canviant de tema, el Col·legi La 
Salle a nivell d’institució se-
gueix una mateixa línia d’en-
senyament i té la seva manera 
de fer. Explica’ns una mica en 
què consisteix...

Exacte, formem part d'una insti-
tució que té un caràcter propi, 
amb un projecte pedagògic 
comú. Tenim una línia molt defi-
nida on per davant de tot estan 
els alumnes i el seu aprenentat-
ge inculcant uns valors educa-
tius propis a través del cristianis-
me. I amb el marge d'iniciativa 
pròpia que se'ns dona a cada 
centre, crec que La Salle de la 
Seu d'Urgell s'ha d'adaptar als 
nens i nenes i famílies de La 
Salle de la Seu d'Urgell i al seu 
entorn i inquietuds singulars.

I per últim, què faràs quan acabi 
la teva etapa com a directora?

Jo soc mestra de vocació i a mi 
m'encantarà tornar a exercir de 
professora i ocupar-me, més di-
rectament, dels alumnes a les 
aules. I ho faré molt contenta 
perquè és el que més m'agrada. 
És el que sempre he volgut ser i 
de mentre he tingut l'honor de 
ser directora de l'escola on m'he 
format i he crescut com a pro-
fessional durant tota la meva 
vida. Ha estat un veritable 
HONOR i serà un HONOR tornar 
a formar part del claustre de pro-
fessors juntament amb els meus 
companys.



Un total de 217 alumnes realitzen les Proves d’Accés a la Universitat 
(PAU) a la Seu d’Urgell

Per sol·licitar revisió d'exàmens 
s'haurà de demanar del 19 al 21 
de juny. Els resultats de la revi-
sió sortiran el 2 de juliol. Res-
pecte a la selectivitat de setem-
bre (convocatòria extraordi- 
nària) tindrà lloc els dies 3, 4 i 5 
de setembre, mentre que la ma-
trícula de la convocatòria ex-
traordinària serà del dilluns 22 
al dijous 25 de juliol.

Un total de 217 alumnes del Piri-
neu van començar el passat di-
marts, i amb total normalitat, les 
Proves d'Accés a la Universitat 
(PAU) a la sala Sant Domènec 
de la Seu d'Urgell. Val a dir que 
algunes proves específiques es 
van realitzar al CETAP, situat a 
l'edifici de les Monges. 
D'aquests 217 estudiants, 75 
provenen de l'Institut Joan Bru-
dieu de la Seu d'Urgell (Alt Ur- 
gell), 48 de l'Institut Pere Borrell 

de Puigcerdà (Cerdanya) i 94 
són estudiants que han cursat 
Batxillerat a Andorra i que sols 
s'examinen de matèries de la 
fase específica. Els exàmens de 
les PAU van tenir lloc entre el 
passat dimarts i dijous, 4 i 6 de 
juny, respectivament. El tribunal 
està constituït per la presidenta, 
Maria Ricart, i 8 persones més 
que són membres del tribunal. 
Els resultats de les PAU es pu-
blicaran el dimecres 19 de juny. 

6Notícies

La Seu d’Urgell acull la 23a Trobada de Joves Acordionistes de la comarca
entre músics. Aquesta trobada 
no només serà un punt d'encon-
tre dels acordionistes de la Seu 
d'Urgell sinó també dels acor-
dionistes de municipis propers. 
És per això que la trobada és 
oberta i es comptarà també 
amb la participació d'acordio-
nistes de la comarca. "Un dia 
per compartir i en el que el 
públic gaudeixi de la música 
d'aquest instrument tan arrelat 
al Pirineu", s'afirma des de la di-
recció de l'Escola Municipal de 
Música de la Seu.

Aquest pròxim dissabte 8 de 
juny, a les sis de la tarda, la sala 
la Immaculada de la Seu d'Ur-
gell, acollirà la vint-i-tresena Tro-
bada de Joves Acordionistes de 
l'Alt Urgell, organitzada per l'Es-
cola Municipal de Música de la 
Seu d'Urgell (EMM). L'esdeve- 
niment serà un encontre amb 
la música clàssica i popular 
d'aquest instrument, amb mú- 
sica d'acordions diatònics i 
cromàtics, tant en actuacions 
solistes com en format duets, 
trios o de les agrupacions tradi-

cional i d'acordions cromàtics. 
A més, es comptarà amb la par-
ticipació d'alumnat de l'Escola 
Municipal de Música Issi Fabra, 
de Puigcerdà, fet que represen-
tarà un punt de trobada entre 
estudiants dels diferents cen-
tres educatius musicals. En-
guany s'ha planificat tota una 
jornada en la que es realitzaran 
assajos conjunts entre alumnat 
de les dues escoles i Conserva-
tori de música dels Pirineus, 
amb l'objectiu de ser un dia de 
convivència i de coneixença 

En el projecte d'acompanyament 
educatiu d'aquest curs que fina-
litza s'hi han beneficiat una cin-
quantena d'alumnes de tots els 
centres educatius de primària i 
secundària del municipi, una 
hora i quart a la setmana.
El projecte d'Acompanyament 
Educatiu és fruit de la col·labora-
ció i de treball en xarxa entre 
Càritas d'Urgell, La Seu Solidària, 
els Serveis Educatius Alt Urgell- 
Cerdanya i la Regidoria d'Educa-
ció de l'Ajuntament urgellenc. 
Aquest projecte forma part del 
Pla Educatiu d'Entorn de la Seu 
d'Urgell.

L’Ajuntament de la Seu d’Urgell agraeix a les voluntàries i voluntaris 
la seva tasca en el projecte d’Acompanyament Educatiu
La sala d'actes de l'Ajuntament 
de la Seu d'Urgell va acollir el 
passat dimarts a la tarda l'acte 
de reconeixement a les 19 per-
sones que han fet de voluntàries 
durant aquest curs 2023-24 en 
el projecte d'Acompanyament 
Educatiu.
Els i les participants van ser ob-
sequiats amb un diploma acredi-
tatiu i una planta decorativa que 
han rebut en mans de l'alcalde 
de la Seu, Joan Barrera, la regi-
dora d'Educació, Christina Mo- 
reno, juntament amb la presi-
denta de La Seu Solidària i la re-
presentant de Càritas d'Urgell, 

Marta Edo i Neus Puigsubirà, 
respectivament.
En la seva intervenció, on va 
agrair i lloar la rellevant tasca de 
les persones voluntàries d'aquest 
projecte, Christina Moreno va 
manifestar que "acompanyar és 
precisament això, situar-se a la 
vora, no al davant. No com a 
guia, sinó com aquella persona 
que entén que el camí de la vida 
es transita amb els propis peus. 
L'acompanyant ha de saber es-
coltar, ha d'adaptar-se amb els 
coneixements que té i actuar de 
vehicle entre allò que l'alumne ja 
sap i el que està per aprendre".



Nova gerència

• Venda i reparació de 
pneumàtics de tot tipus

• Pre ITV
• Frens
• Embragues
• Bateries
• Manteniments
• Suspensions
• Distribucions
• Alineacions
• Servei de carretera
• Servei de mecànica
• Rentat i engreixat de camions, 
autocars i tot tipus de vehicles 
agrícoles

Més de 50 anys al vostre servei

Polígon Industrial La Seu. Carrer E, 18, 25710
La Seu d’Urgell, Lleida - pnesegre@gmail.com

 973 36 00 76

Descomptes especials a autònoms 
i empreses de l’Alt Urgell
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Polígon industrial La Seu c/d n.11
25700 La Seu d’Urgell
T. 973 350 182 - F. 973 353 402
E-mail: fustes@grauigrau.com
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Prèviament, divendres es va dis-
putar la competició de K1, en 
què Mònica Doria no va poder 
arribar a la final femenina en 
quedar 14a a les semifinals 
(115.48). La francesa Camille 
Prigent va ser la guanyadora tot 
fent el millor temps a totes dues 
rondes, amb una marca de 
106.41 a la final. L'alemanya Ri-
carda Funk es va quedar a 
només 4 centèsimes de Prigent 
(106.45), mentre que el bronze 
va ser per a la brasilera Ana 
Sátila.

En C1 masculí, l'urgellenc Manel 
Contreras també va disputar les 
semifinals, en què va ser 21è 
(103.79). L'altre representant de 
l'equip espanyol en aquesta ca-
tegoria, Manuel Ochoa, va ser 
28è. A l'última baixada, la meda-
lla d'or se la va emportar l'aus-
tríac Felix Oschmautz (101.66), 
amb 60 centèsimes d'avantatge 
sobre el neozelandès Finn But-
cher (plata) i poc més d'un 
segon sobre l'eslovè Peter 
Kauzer (bronze).

Doble podi del Cadí CK, amb Núria Vilarrubla i Mònica Doria, la 
Copa del Món d’eslàlom

El Cadí Canoë-Kayak va ser el 
protagonista de l'estrena de la 
Copa del Món de Canoa Es-
làlom a la categoria femenina 
de canoa (C1). Dues represen-
tants del club urgellenc van 
compartir el podi a la final dis-
putada dissabte a Augsburg 
(Alemanya): Núria Vilarrubla es 
va penjart la medalla de plata, 
mentre que a la mateixa compe-
tició Mònica Doria obtenia el 
bronze.

Vilarrubla, que havia estat vuite-
na a les semifinals, es va asse-
gurar la presència al medaller 
del cap de setmana gràcies a 
una marca de 118.13, amb una 
sola penalització, i després 
d'arribar a meta ja se situava 
segona, només superada per 
l'australiana Jessica Fox, que 
havia estat la primera a sortir 
perquè a la ronda prèvia s'havia 
classificat pels pèls, amb un 
desè lloc. La vigent campiona 
olímpica i mundial va fer un 
temps de 110.68, superant així 
en vuit segons la canoista urge-
llenca. Totes dues van estar 
pendents de la resta de rivals, 
però cap d'elles no va aconse-

guir superar-les. Qui s'hi va 
quedar més a prop va ser 
Mònica Doria, que també va mi-
llorar el seu resultat de la semifi-
nal -en què havia estat cinque-
na- i va establir el tercer millor 
temps de la jornada (119.19). 
Tot i fer un millor crono que Vila-
rrubla, la principal representant 
de l'equip d'Andorra va fer una 
penalització més (4 segons), 
cosa que no li va impedir entrar 
igualment a les posicions de 
medalla.

Pel que fa a la categoria mascu-
lina de C1, l'urgellenc Marc Vi-
cente va disputar la semifinal i, 
tot i fer una bona baixada, es va 
quedar lluny del 'top-ten' amb 
una 24a posició (113.04), a sis 
segons de les places per a la 
final. El guanyador va ser el jove 
eslovè Ziga Lin Hocevar, que es 
perfila com a revelació de l'any 
després que ara fa pocs dies ja 
es va proclamar campió d'Euro-
pa. A la final Hocevar va fer un 
temps de 101.57 i va superar de 
27 centèsimes l'eslovac Marko 
Mirgorodsky. El bronze va ser 
per al francès Nicolas Gestin.



Pol. Industrial, parcel·la B-16
Apartat de correus 219

25711 Montferrer - Lleida
deltariba@telefonica.net

LLOGA’M

973 355 757
608 517 080
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S’obren les inscripcions per a l’Espai Casetes de la Festa Major, 
que albergarà un màxim de 100 caravanes

El passat dimarts 4 de juny es 
van obrir les inscripcions en línia 
per a poder tenir una caravana a 
l'Espai Casetes de la Festa 
Major de la Seu d'Urgell. El 
tràmit es podrà fer fins dissabte 
15 de juny. Cada colla que hi es-
tigui interessada haurà d'omplir 
el formulari d'inscripció amb 
model normalitzat i a través de 
la instància amb registre d'en-
trada, que es podrà trobar al 
web municipal www.laseu.cat. 
També es podran fer a través 
del codi QR que hi ha al cartell 
anunciador, que aquests dies es 
penjarà a diversos espais pú-
blics de la Seu.

L'Ajuntament de la Seu ha 
animat a fer la gestió tenint en 

compte que enguany l'Espai Ca-
setes disposarà de capacitat 
per albergar fins a un màxim de 
100 caravanes, una xifra supe-
rior a la de l'any passat, quan 
n'hi havia 80, i als anys ante-
riors. El consistori ha avançat 
que aquest nou nombre és el 
previst tant per aquest 2024 
com per a les següents festes 
majors.

La regidora de Festes de l'Ajun-
tament urgellenc, Christina 
Moreno, ha explicat que en-
guany han planificat el recinte 
des de dues premisses. "La pri-
mera, la seguretat", perquè "la 
Festa Major de la Seu ha de ser 
un projecte responsable que 
vetlli per tots els seus espais i 

les persones que en gaudeixen". 
Per això, hi haurà una nova or-
ganització de la zona i això, as-
senyala, és el que permetrà que 
hi hagi més caravanes. Moreno 
assegura que "tècnics i tècni-
ques municipals i cossos de se-
guretat han fet una gran feina 
per donar forma a la idea inicial 
i permetre que es faci real".

La segona premissa és "esdeve-
nir permeables a les dinàmi-
ques de la ciutat", indica 
Moreno. En aquest cas, volen 
"estar al costat de totes les 
colles que any rere any fan seu 
un espai de la Seu, dinamit-
zant-lo i gaudint de forma cívica 
la seva Festa Major".
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Èxit rotund de la 1a Mostra Intercultural de la Seu d’Urgell
tura al conjunt de veïns i veïnes 
de la ciutat. "Des de l'equip de 
govern valorem molt positiva-
ment aquesta primera mostra 
intercultural que és un punt de 
sortida perquè se celebrin més 
edicions que permetin mostrar 
tota la diversitat de nacionali-
tats que conviuen a la ciutat i 
que, de vegades, no es veu o no 
és prou reconeguda, i que avui 
hem pogut compartir entre tots 
i totes", va afirmar Jordi Mas.

La 1a Mostra Intercultural que 
es va celebrar el passat dissab-
te 1 de juny, va esdevenir un èxit 
rotund. Així ho va explicar el re-
gidor de Solidaritat i Cooperació 
de l'Ajuntament de la Seu d'Ur-
gell, Jordi Mas: "Amb la celebra-
ció d'aquesta jornada, ha que- 
dat demostrat que la mostra ha 
estat un èxit rotund i un encert 
posar en valor les diferents na-
cionalitats que conviuen a la 
Seu d'Urgell". Aquesta primera 

mostra de la interculturalitat de 
la Seu, que va tenir lloc a la plaça 
del centre històric de la Seu, Pati 
Palau, va comptar amb la parti-
cipació de persones d'una dot-
zena de països com Colòmbia, 
la comunitat musulmana con-
formada pel Marroc, Algèria, Pa-
kistan, Gàmbia i el Senegal; 
Brasil, Argentina, Perú, Equador, 
Bolívia i República Dominicana, 
que ofereixen la seva gastrono-
mia, la seva música i la seva cul-

el premi a l'obra finalista, valo-
rat en 500 euros i dotat també 
per l'Ajuntament urgellenc, va 
ser per al conte Martina, la nena 
orquestra, de Núria Estivill Fer-
nàndez, de la Torre de l'Espan-
yol. L'accèssit es va atorgar a El 
rescat dels Colors, de Montse 
Milan Moliné, d'Esterri d'Àneu.

Lliurats els guardons del Premi Joles Sennell de contes infantils, 
en el marc del festival Llegendària de la Seu d’Urgell
El conte L'extraordinària his-
tòria del conill que es pensava 
que era una gallina, de Pilar Gar- 
riga Anguera, de l'Alt Empordà, 
ha guanyat el Premi Joles 
Sennel 2024 de Contes Infantils 
en la categoria d'autors adults 
(categoria E). El passat dissabte 
al matí es va dur a terme l'acte 
de lliurament dels guardons del 
certamen, que organitzen la Bi-
blioteca Sant Agustí de la Seu 
d'Urgell i RàdioSeu, i que en-
guany ha celebrat el seu 15è 
aniversari des que es va crear 
amb el nom de Concurs Contes 
de Compten. De la denominació 
actual, aquesta n'ha estat la 8a 
edició. Pilar Garriga i Anguera 
és una traductora i escriptora 
catalana. És llicenciada en filo-
logia catalana a la Universitat 
de Barcelona i diplomada en tra-

ducció d'idiomes per a l'EUTI i en 
magisteri a l'Escola de Mestres 
de Sant Cugat (UAB). Com a no-
vel·lista, ha escrit Un estiu a 
Borneo (2003). Els mateixos 
personatges protagonitzen tam- 
bé les novel·les L'home del bosc 
(2005), Un estiu a Tacugama 
(2009) i Un estiu al Priorat 
(2014), Un estiu al Delta (2020) i 
Anem a caçar bolets (2021), 
entre altres obres. La guanyado-
ra de la categoria d'adults s'em-
porta un premi de 1.300 euros, 
dotat per l'Ajuntament de la Seu 
d'Urgell, a més de diversos ob-
sequis dels patrocinadors i col- 
laboradors, com ara un e-book 
ofert pel Servei Educatiu de l'Alt 
Urgell, una entrada doble per a 
un concert del FeMAP i una 
subscripció bianual a la revista 
Cadí-Pedraforca. D'altra banda, 
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Grup empresarial del 
sector hostaleria seleccio-
na personal (cambrers/es, 
cuiners/es). Incorporació 
immediata. 
bustiatreballseleccio@gmail.com

Titulada en auxiliar de 
geriatria i en jardí d'infàn-
cia amb dilatada experièn-
cia s'ofereix per tenir cura 
d'àvies i infants. 
Interessades contactar al 
mòbil 646 364 726

El Centre Associat de la 
UNED de la Seu d’Urgell 
efectua una convocatòria 
de selecció de professor 
tutor interí per vacant
/substitució per a impartir 
assignatures dels graus 
d'Administració i Direcció 
d'Empreses (ADE) i Cièn- 
cies Ambientals (biologia).
Els interessats hauran d’en- 
viar una sol·licitud i el CV a: 
secretaria@seu-durgell.uned.es

Busquem mecànic amb 
àmplia experiència en el 
sector. Formalitat i disponi-
bilitat horària. Interessats 
enviar currículum a 
segresanchez@gmail.com

Busquem mecànics per a 
taller industrial. Es precisa 
coneixements de mecàni-
ca per la reparació de 
camions, busos, tractors, 
maquinària agrícola. Es 
valorarà experiència i 
carnet de conduir. Enviar 
currículum a 
ribalaiga@ribalaiga.cat

Av. del Salòria 55 - La Seu d’Urgell 
973 35 01 66

www.cinemesguiu.com

@cinemesguiu

Segueix-nos
per més informació
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FARMÀCIA DE GUÀRDIA - LA SEU D’URGELL

Farmàcia Guilanyà
Av. Guillem Graell, 16

973 355 891

Del 7 al 13 de juny

OFERTA I DEMANDA

Busco pis a la Seu d’Urgell 
per comprar. 
Tel. 637559271




